
 

 

Referat af møde i afdelingsbestyrelsen afd. 19 
Møde d. 12. maj 2020 

Tilstede: 

Marie-Louise, Palle, Bo, Hanne og Lotte (repræsentantskabet) 

Emner: 

 Vi har i de sidste mange referater skrevet, at der anvendes ekstra udgifter til affald, 

fordi der ikke sorteres korrekt. Det viser sig nu i regnskabet, hvor der er anvendt 

væsentlig flere midler end budgetteret. Bestyrelsen har underskrevet regnskabet for 

2019. 

 Der er inspektørrunde på ejendommene d. 13. maj 

 

Har du emner, som du ønsker, at vi skal drøfte er du velkommen til at kontakte bestyrelsen: 

Hanne h.m.davidsen@gmail.com 

Marie-Louise louise@rumley.dk 

Bo bos@eget.dk 

Palle pae.engel@gmail.com 

Næste bestyrelsesmøde er d. 16. juni kl. 16. 
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